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«Mer himmel på jord» 

Møtebok for Nittedal menighetsråd 

 

Møtedato: 23.08.2018 

Møtetid: kl. 19:00 

Møtested: Møterom kirkekontoret 
 

Til stede: Bente Birkedal, Laila Riksaasen Dahl, Erlend Børresen, Aina M. Lind, Kristine Aksøy, Vidar Myhre, 

Anne Korsli, Ragnhild S. Thorstensen, Kjell Skartseterhagen, varamedlemmene Grete Mugaas og Signe 

Christensen og kapellan Einar Weider. Varamedlem Mugaas hadde stemmerett. 
 

Meldt forfall: Kristin Hurthi. 
 

Saksliste 

Innkalling:  Godkjent                                       

Referat fra 7.6.2018: Godkjent 
 

Åpning: Kristine Aksøy 

 

Vedtakssaker 

Sak 021/18 Innspill til gudstjenesteliste våren 2019 

Staben har planleggingsmøte for våren 2019 den 20.september. Menighetsrådet kan komme med innspill. 

Kjell A. Skartseterhagen skal ha innledning til saken. Noen stikkord om emner som kan drøftes: ◊ form og 

innhold i gudstjenestene ◊ tenkning om familiegudstjenester ◊ målgruppetenkning. 

Gudstjenestelisten for våren 2018 legges ved til sammenlikning. 
 

 

Møtebehandling: 

Et spørsmål var om vi har nok gudstjenester til bestemte behov og da ble spesielt familiegudstjenester nevnt. 

Da må det tas i betraktning at alle arrangementer i trosopplæringen i begge kirkene hvor barna medvirker har 

familiegudstjenestepreg i tillegg til de hvor det er FamilieKRIK i Rotnes kirke. Det finnes et eget liturgiark for 

familiegudstjenester.  

Det ble drøftet en fornying av menighetens respons ved bønneleddet. Istedenfor «Å Gud hør vår bønn» kan det 

med fordel brukes salmevers mellom leddene. 

Sokneprest Kjell påpekte at staben planlegger gudstjenestekabalen med henhold til sted og antall gudstjenester, 

mens det innholdsmessige fastsettes i fagstaben i etterkant. Til dette ble det nevnt: 

⸰ involvere utvalgene (slik det allerede skjer med diakoniutvalget som har bønnevandring ved enkelte G17 

gudstjenester). 

⸰ øke involvering av kirkekulturelt utvalg. 

⸰ velge ulik innhold noen ganger ved parallele gudstjenester.  

⸰ fint å ha gudstjeneste i Nittedal kirke kl.11 når det er G17 i Rotnes. 

Einar Weider mener at menighetsrådet bør drøfte om vi på sikt vil ha 1 eller 2 «gudstjenestemenigheter». Er det 

tjenlig at vi ofte har parallele gudstjenester i begge soknets kirker? 
 

Vedtak: 

Saken ble drøftet og prestene tar med momentene derifra til staben.  

Når det gjelder vårplanleggingen 2019 åpner menighetsrådet for at hele soknet samles til gudstjeneste ved 

spesielle anledninger. 

 

 

Sak 022/18 Drøfting av frivillighetsmarkering høst 2018 

Markering av frivillighet har vært tema på flere møter. Siste arrangementet var 5. juni 2016 i Nittedal 

kirkestue etter en gudstjeneste. Arrangementet i seg selv var vellykket, men tidspunktet på forsommeren var 
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mindre gunstig. Man lagde et vedtak om å fortsette med slike markeringer en søndag i året, men med ulike 

vinklinger og på en annen årstid. Dette ble ikke fulgt opp i 2017. Emnet ble tatt opp på sist møte med ønske 

om en grundigere drøfting. Skulle man tenke en søndag på høsten 18 ser AU mulighet den 18.11. etter G17 

gudstjenesten med for eksempel enkel kveldsmat og et innslag. Innholdet i dette må drøftes og i så fall 

nedsettes en komité. Ideen presenteres også for staben før møtet og det vil refereres om responsen. 
 

Møtebehandling: 

MR er positiv til å ha en frivillighetsfest og ser tidspunktet den 18.11. etter G17 gudstjenesten som gunstig. 

Einar Weider har forslag til en kåsør. Rådet er takknemlig for at flere fra staben er villig til å involvere seg. 
 

Vedtak: 

Frivilligheten markeres den 18.11. etter G17 gudstjenesten. Det innholdsmessige og praktiske avklares i 

staben. 

  

 

Sak 023/18 Arrangementer framover 

Menighetsrådet tar en drøfting om ønsker/behov/ressurser når det gjelder framtidige arrangement. Et ønske 

som har vært nevnt er juletrefest i Nittedal. Både kirkestua og Rotnes kirke er egnet for et slikt arrangement. 
 

Møtebehandling: 

Det kom forespørsel om bibeltimer som Laila R. Dahl holdt på leir kan holdes i Rotnes kirke. Det er Laila 

villig til og menighetsrådet er positiv til å ha disse på våren 2019. 

Rådet er også positiv til å ta opp igjen tradisjonen med juletrefest/Hellige 3 Kongersfest. Både 30.12. og 6.1. 

er søndager, men det var flere som tenkte at romjula er best. Grete Mugaas er villig til å være med å 

arrangere en slik fest. 
 

Vedtak: 

Menighetsrådet ønsker å arrangere juletrefest/Hellige 3 Kongersfest. Det avklares om det skal være 30.12. 

eller 6.1.  

 
 

Meldingssaker 

025 Nytt fra stab og råd 

- stilling gravplassarbeider Hakadal utlyst 

- Nittedal og Hakadal får bispevisitas i uke 6 – 2019, 5.-10.februar  (det blir altså ikke uke 4 som 

tidligere er nevnt). 

- Arrangementet 2-årsbok den 28.8. i rute (se ref. trosopplæringsutvalg fra 2.5.) 
 

- Referater vedlegg 

⸰ Fellesråd fra 13.6. 

⸰ Diakoniutvalg fra 21.6. 

⸰ Hakadal MR fra 23.4.+28.5. (ikke godkjent enda) 
 

026   Bygdekoret har sagt opp leieavtalen med kirkestua 

 
027  Eventuelt  

        - Ragnhild Thorstensen må melde forfall til møtene i oktober og november. 

        - Saken om dåpskjoler i kirkene følges opp gjennom menighetsbladet. 

  
 

For Nittedal menighetsråd 

 

 

 

Bente Birkedal (sign)     Renate W. Olberg 

Leder      menighetssekretær 
 

 


